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Kære Peter 
 
Mit navn er Hans Kirkegård Olesen og jeg er formand for Grundejerforeningen Årupparken. På vegne af 
vores egen grundejerforening, samt grundejerforeningerne for Årupvænget og Årup Allé, taget initiativ til, 
at undersøge mulighederne for etablering af en cykelsti langs Årupvej. Jeg skriver til dig efter aftale med 
Peter Sebastian. 
 
Gennem de senere år har der været en stor udskiftning af borgere på de 3 veje, hvor de nye der er kommet 
til, er familier med børn. Derfor er der et ønske om, at det skal være så sikkert som muligt for børnene at 
færdes til og fra Stjernevejskolen. 
 
Jeg har taget kontakt til de enkelte interessenter langs Årupvej for at høre deres feedback på disse tanker. I 
det vedhæftede har følgende givet deres positive tilkendegivelser: 

• Hedensted Vandværk 
• Lægehuset 
• Hedensted IF 
• Børnehaven Solsikken 
• Stjernevejskolen 

Ud over at alle synes, det er en god idé, så var specielt mødet med skolebestyrelsen på Stjernevejskolen 
meget givtigt. De gav udtryk for, at også børn fra den sydlige del af byen, ville få gavn af cykelstien. Også 
udvidelsen af skoledistriktet og måske udstykninger i denne del af byen ville øge trafikken betragteligt over 
de næste år på Årupvej. I tillæg til dette ville alle skolens børn få gavn af en cykelsti, da gåturen fra 
Stjernevejskolen til og fra "De 7 søer" blive langt mere sikker, end hvad tilfældet er nu, da børnene i dag 
skal gå på vejen. 
 
Initiativet vil ud over ovenstående også få "De 7 søer" til at hænge sammen med resten af byen. I 
forbindelse med Corona er netop dette område blevet benyttet langt mere end tidligere og med etablering af 
en cykelsti, vil det være muligt sikkert at færdes på cykel fra både Hedensted og Løsning. 
 
Jeg håber, kommunen ser positivt på at starte en dialog op omkring denne idé. Jeg stiller mig selv til 
rådighed for yderligere dialog, spørgsmål, feedback, afklaring, møder osv. hvis der måtte være behov for 
dette. 
 
Med venlig hilsen 
 
Hans Kirkegård Olesen 
Formand, Grundejerforeningen Årupparken 
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